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PROTOKÓŁ NR XXI/12

 

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 29 października 

2012 roku w lokalu Urzędu Gminy w Ciechanowie pod 

przewodnictwem Pana Eugeniusza Olszewskiego 

–Przewodniczącego Rady Gminy.

 

W Sesji uczestniczyo:

13 radnych na stan 15 radnych

29 sotysów na stan 34 sotysów

( listy obecnoci w zaczeniu).

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udzia wzili:

Marek Kiwit – Wójt Gminy

Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy

Ewa Jdrzejewska – Skarbnik Gminy



Adam Olszewski – radca prawny Urzdu Gminy

Helena Pawowska – kierownik referatu rolnego

Honorata Nowakowska – kierownik GZEAS

Zbigniew Kruszewski – Przedstawiciel KPP w Ciechanowie

Leszek Kowalski – Gminny Komendant OSP

Julita Borowska – redaktor gazety Extra Ciechanów

Krzysztof Kowalski – redaktor Tygodnika Ciechanowskiego

( listy obecnoci w zaczeniu).

Ad.1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

Obrady XXI Sesji Rady Gminy Ciechanów otworzy Eugeniusz Olszewski – Przewodniczcy Rady 

Gminy Ciechanów powita radnych i zaproszonych goci . Nastpnie stwierdzi, e po sprawdzeniu listy 

obecnoci na sali znajduje si 13 radnych co stanowi quorum wadne do podejmowania 

prawomocnych uchwa.

Przewodniczcy zwróci si z pytaniem do radnych czy s wnioski do przedstawionego porzdku obrad. 

Radni nie zgosili wniosków do przedstawionego porzdku obrad.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie przyja porzdek obrad.

Porzdek obrad:. 



1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2.Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

3.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej wójta.

4.Interpelacje i zapytania radnych.

5.Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Ciechanów. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów 
na 2012 rok. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi na Wójta Gminy Ciechanów za 
bezzasadną. 

9.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/116/12 Rady Gminy 
Ciechanów z dnia 22 czerwca 2012 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ciechanów w części obrębów Bielin, Nużewko i Mieszki 
Różki. 

10.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/127/12 Rady Gminy 
Ciechanów z dnia 24 września 2012 roku w sprawie trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych 
prowadzonych na terenie Gminy Ciechanów oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania.

11.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/128/12 Rady Gminy 
Ciechanów w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych  
przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Ciechanów oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania.



12.Podjęcie uchwały w sprawie  statutu sołectwa Cho tum. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Mieszki-Różki. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Grędzice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Kanigówek. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie statutu sołectwa Kargoszyn. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego. 

18. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 
Ciechanów w roku szkolnym 2011/2012. 

19.Przedstawienie informacji Przewodniczącego Rady Gminy Ciechanów o 
wynikach przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych Gminy 
Ciechanów za 2011 rok.

21.Przedstawienie informacji Wójta Gminy Ciechanów o wynikach 
przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych  pracowników Urzędu 
Gminy Ciechanów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

22.Wolne wnioski i zapytania.

23.Odpowiedzi na pytania i wnioski.

24.Zamknicie obrad.

 

 
Ad.2.Przyjcie protokoów z poprzednich sesji.



Przewodniczcy Rady Gminy – Eugeniusz Olszewski poinformowa, e osobicie zapozna si z treci 

protokoów i w peni odzwierciedlaj przebieg Sesji. Poza tym protokoy byy do wgldu w 

sekretariacie Urzdu Gminy Ciechanów i kady móg si zapozna z ich treci. Rada Gminy Ciechanów 

jednomylnie przyja protokoy z poprzednich Sesji.

Ad.3. Sprawozdanie z dziaalnoci midzysesyjnej wójta.

Pan Wójt poinformowa, e 31 sierpnia br. odbyo si uroczyste oddanie do uytku przyszkolnego placu 

zabaw w Gumowie.

Rozpoczy si prace zwizane z modernizacj wietlicy wiejskiej w Chruszczewie.

Poinformowa o spotkaniu z prezesem Przedsibiorstwa Usug Komunalnych w sprawie selektywnej 

zbiórki odpadów, doda e obowizek odbioru mieci od mieszkaców przejmuje Gmina. Do tej pory 

nie ma konkretnych informacji o opacie mieciowej, chociaby dotyczcych kosztów z tym zwizanych.

Poinformowa take o spotkaniu z prezesem ZKM, podczas którego ustalane byy zmiany kursów 

autobusów oraz koszty, które s bardzo wysokie.

Poinformowa o kontroli inwestycji na drodze Ujazdówek-Gorysze, która nie wniosa adnych uwag, 

zarówno co do wykonanej inwestycji jak równie dokumentacji. Prawdopodobnie do koca listopada 

br. otrzymamy rodki z tyt. dofinansowania tej inwestycji.

Zostaa podpisana umowa midzy Prezesem OSP i Komendantem OSP odnonie wpisania jednostko 

OSP z Rydzewa do Rejestru Krajowego Ratownictwa.



Poinformowa o spotkaniu z prezesami EUROVi i PKL odnonie odbioru wiaduktów i naprawy 

dróg, które zostay zniszczone podczas budowy wiaduktów w Mieszkach. Do tej pory wysane 

pisma a take rozmowy nie przyniosy rezultatów, w najbliszych dniach odbdzie si kolejne spotkanie 

w tej sprawie.

Pan Wójt poinformowa, e budowa kanalizacji w Kargoszynie zostaa zakoczona i dokumenty zostay 

zoone do nadzoru budowlanego w celu odbioru inwestycji, doda, e w chwili obecnej drogi w 

Kargoszynie s utwardzone i przejezdne, natomiast pooenie asfaltu nastpi po okresie zimowym, gdy 

warstwa wiru i tucznia uoy si i osidzie. 

Powiedzia, e rozpoczy si prace, polegajce na modernizacji (adaptacji) budynku po zlewni mleka w 

Rykaczewie, który bdzie suy mieszkacom jako wietlica wiejska.

 

Ad.4.Interpelacje i zapytania radnych.

Radni nie zgosili interpelacji i zapyta.

Ad.5. Wypowiedzi i zapytania sotysów.

Sotys z Grdzic zapyta si dlaczego jest modernizowany budynek po zlewni w Rykaczewie a nie np. 

w Grdzicach i dlaczego nie skonsultowano si w tej sprawie z Prezesem Spódzielni Mleczarskiej, 

kto wyrazi zgod na przejcie tego budynku?



Sotys z Gorysz powiedzia, e podczas budowy drogi powiatowej, przebiegajcej przez Gorysze, 

zosta wykopany gboki rów, który zagraa bezpieczestwu kierowcom w dodatku s tam wyrzucane 

mieci. 

Sotys z Rzeczk zwróci si o napraw drogi.

Sotys z Kargoszyna powiedzia, e prawdopodobnie budowa wiatraków w Kargoszynie zostaa 

zakoczona, jednak inwestor nie naprawi drogi na odcinku od str. Chruszczewa w str. Kargoszyna.

Sotys z Rydzewa – zwróci si o remont drogi gminnej w Rydzewie oraz o napraw drogi powiatowej, 

przebiegajcej przez wie.

Sotys z Niestumia poinformowa, e kierowcy tirów zawracaj na ulicy w Niestumiu, niszczc tym 

samym nawierzchni. 

Sotys z Ujazdowa poinformowa, e droga od str. 60 w stron lasu jest niszczona przez pojazdy 

Cedrobu, naley wytyczy j i okreli warunki naprawy.

Ad.6

Pani Skarbik przedstawia zmiany w w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów, 

zarówno po stronie dochodów jak i wydatków, które wynikaj min. z: zadanie – budowa kanalizacji 

w Kargoszynie, tj. utwardzenie dróg w Kargoszynie ok. 135 tys. z, oraz remont wietlicy w 

Chruszczewie (patno w 2013 r.) - zmiana wartoci o 384.541 z.

Rada Gminy Ciechanów podja uchwa stosunkiem gosów 12 – za, 0 – przeciw, wstrzymujcych – 1



/uchwaa w zaczeniu do protokou/

Ad.7

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Ciechanów na 2012 rok.

Poinformowała, że zmiany po stronie dochodów wynikają z tytułu zmniejszeń 

dotacji na zadanie pn.,,Remont świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Chruszczewo” z udziałem środków europejskich – 220.375,00 zł, z tyt. 

zmniejszonych wpływów z odsetek od środków na rachunku bankowym – 

10.000,00 zł oraz z tyt. zmniejszonych wpływów z opłat za zanieczyszczenie 

środowiska.

Natomiast zmiany po stronie wydatków wynikają ze zmniejszeń z tytułu: 

zmniejszenia nakładów na zadanie pn. ,, Budowa kanalizacji sanitarnej 

przy drodze wojewódzkiej Ciechanów – Chruszczewo” - 221.334,00 zł,

zadanie pn. ,, Budowa kanalizacji sanitarnej w Kargoszynie ” - (zmiana 

klasyfikacji budżetowej)- 155.292,00 zł,



zmniejszenia nakładów na zadaniu pn.,,Remont świetlicy wiejskiej w 

miejscowości Chruszczewo” z(przesunięcie realizacji zadania na 2013 r.) – 

384.541,00 zł

oświata i wychowanie – z tyt. zmniejszenia środków na zakup 

wyposażenia GZEASz - 3.300,00 zł,

Zwiększenia po stronie wydatków wynikają min. z tytułu:

zwiększenia nakładów na zadanie pn.,, Rozbudowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w Kargoszynie” - 135.300,00 zł, na poprawienie dróg po 

budowie sieci kanalizacyjnej – 155.292 zł,

obsługa długu publicznego – 60.000,00 zł,

na opłatę za wyłapywanie i przetrzymywanie bezpańskich psów w 

schronisku – 55.000,00 zł.



Dochody budetu gminy na dzie 29.10.2012 r. zamykaj si kwot 21.937.726,69 z, natomiast wydatki 

budetu gminy zamykaj si kwot 21.680.798,19 z.

Radna ebrowska zapytaa si jaka jest propozycja, eby zmniejszy tak wysokie koszty zwizane z 

utrzymaniem psów w schronisku?

Radny Petrykowski zapyta si czy drogi bo budowie kanalizacji w Kargoszynie zostay poprawione 

czy dopiero to nastpi?

Pan Wójt odpowiedzia, e kada propozycja obnienia kosztów utrzymania psów bdzie brana pod 

uwag, jest to problem o tyle wikszy, gdy gmina Ciechanów graniczy z innymi gminami i wielu 

wacicieli psów spoza naszej gminy ,,podrzuca” psy na teren gminy Ciechanów. Doda, e na 

ostatniej komisji budetowej pada propozycja aby dopaca mieszkacom za przygarnicie psa ze 

schroniska.

Powiedzia, e w chwili obecnej drogi w Kargoszynie s utwardzone i przejezdne, natomiast pooenie 

asfaltu nastpi po okresie zimowym, gdy warstwa wiru i tucznia uoy si i osidzie. 

Rada Gminy Ciechanów podja uchwa stosunkiem gosów 12 – za, 0 – przeciw, wstrzymujcych – 1

/uchwaa w zaczeniu do protokou/

Ad.8



Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway w sprawie uznania skargi  na Wójta Gminy Ciechanów 

za bezzasadn. Poinformowaa, e skarga zostaa zoona na bezczynno Wójta a dokadniej na nie 

wykonanie remontu na drodze gruntowej, pomimo i strona skadaa wnioski do budetu. W zwizku z 

tym zostaa zwoana Komisja Rewizyjna, która zapoznaa si z dokumentami dotyczcymi tej sprawy 

oraz dokonaa oceny stanu drogi w terenie. Komisja ustalia, e droga , która stanowi dojazd do 

prywatnej posesji, jest drog gruntow, przejezdn. W wyniku rónych warunków atmosferycznych 

ulega pogorszeniu, jednake sukcesywnie jest naprawiana (nawoenie szlaki lub wiru + równiarka). 

W zwizku z tym, e droga charakteryzuje si niskim nateniem ruchu drogowego bezzasadna jest 

budowa tej drogi.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.9

Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway zmieniajcej uchwa  Nr XVII/116/12 Rady Gminy 

Ciechanów z dnia 22 czerwca 2012 roku w w sprawie przystpienia do sporzdzenia zmiany studium 

uwarunkowa i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ciechanów w czci obrbów 

Bielin, Nuewko i Mieszki Róki. Poinformowaa, e w powyszej uchwale nie zosta doczony zacznik 

graficzny i to jest jedyna zmiana, jednak kada zmiana wymaga zatwierdzenia przez Rad Gminy.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.10



Pani Nowakowska przedstawia projekt uchway zmieniajcej uchwa Nr XX/127/12 Rady Gminy 

Ciechanów z dnia 24 wrzenia 2012 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkó o uprawnieniach szkó publicznych prowadzonych na terenie Gminy 

Ciechanów oraz trybu i zakresu kontroli prawidowoci ich wykorzystania. Poinformowaa, i zmiany 

dotycz zapisu w powyszej uchwale odnonie zwrotu dotacji z 10 dni, za zgodnie z ustaw zwrot 

dotacji nastpuje w cigu 15 dni.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.11

Pani Nowakowska przedstawia projekt uchway zmieniajcej uchwa Nr XX/128/12 Rady Gminy 

Ciechanów z dnia 24 wrzenia 2012 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkó o uprawnieniach szkó publicznych prowadzonych na terenie Gminy 

Ciechanów oraz trybu i zakresu kontroli prawidowoci ich wykorzystania. Poinformowaa, e tak jak 

w powyszej uchwale, zmiany dotycz zapisu w powyszej uchwale odnonie zwrotu dotacji z 10 dni, 

za zgodnie z ustaw zwrot dotacji nastpuje w cigu 15 dni.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.12 



Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway w sprawie  statutu soectwa Chotum. . Poinformowaa, e 

projekt statutu soectwa Chotum zosta konsultowany na zebraniu wiejskim, na którym i tak nie 

zosta zaakceptowany, ponadto gosowanie odbyo si poprzez podniesienie rki a winno by na 

kartkach do gosowania. Mieszkacy wnioskowali o przeznaczenie rodków pochodzcych z czynszu z 

dzierawy lokalu, w którym znajduje si sklep, na utrzymanie wietlicy wiejskiej. Ponadto projekt 

statutu zosta zamieszczony w BIP-ie Urzdu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.13

Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway w sprawie  statutu soectwa Mieszki Róki. 

Poinformowaa, e projekt statutu soectwa powinien by konsultowany na zebraniu wiejskim,

które si nie odbyo, jednak zgodnie z przepisami, jeli upyn termin przeznaczony na 

przeprowadzenie zebra wiejskich, wówczas Rada Gminy dokonuje zmian i zatwierdzenia statutów 

soeckich, bez koniecznoci konsultowania si z mieszkacami. Ponadto projekt statutu zosta 

zamieszczony w BIP-ie Urzdu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.14



Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway w sprawie  statutu soectwa Grdzice. Poinformowaa, e 

projekt statutu soectwa powinien by konsultowany na zebraniu wiejskim, które równie si nie 

odbyo, jednak zgodnie z przepisami, jeli upyn termin przeznaczony na przeprowadzenie zebra 

wiejskich, wówczas Rada Gminy dokonuje zmian i zatwierdzenia statutów soeckich, bez 

koniecznoci konsultowania si z mieszkacami. Ponadto projekt statutu zosta zamieszczony w BIP-ie 

Urzdu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.15

Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway w sprawie  statutu soectwa Kanigówek. Poinformowaa, 

e projekt statutu soectwa powinien by konsultowany na zebraniu wiejskim, które równie si nie 

odbyo, jednak zgodnie z przepisami, jeli upyn termin przeznaczony na przeprowadzenie zebra 

wiejskich, wówczas Rada Gminy dokonuje zmian i zatwierdzenia statutów soeckich, bez 

koniecznoci konsultowania si z mieszkacami. Ponadto projekt statutu zosta zamieszczony w BIP-ie 

Urzdu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.16



Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway w sprawie  statutu soectwa Kargoszyn. Poinformowaa, 

e projekt statutu soectwa powinien by konsultowany na zebraniu wiejskim, które równie si nie 

odbyo, jednak zgodnie z przepisami, jeli upyn termin przeznaczony na przeprowadzenie zebra 

wiejskich, wówczas Rada Gminy dokonuje zmian i zatwierdzenia statutów soeckich, bez 

koniecznoci konsultowania si z mieszkacami. Ponadto projekt statutu zosta zamieszczony w BIP-ie 

Urzdu Gminy Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwa w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou./

Ad.17

Pani Sekretarz przedstawia projekt uchway w sprawie wysokoci stawek opat za zajcie pasa 

drogowego, poinformowaa o warunkach i wielkoci naliczania stawek. Dodaa, e powysza uchwaa 

zacznie obowizywa od 1 stycznia 2013 r.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie podja uchwal w tej sprawie.

/uchwaa w zaczeniu do protokou/

Ad.18.

Pani Nowakowska przedstawia informacj o stanie realizacji zada owiatowych gminy Ciechanów za 

rok szkolny 2011-2012. Informacja zawiera dane dotyczce szkó i iloci uczniów do nich 

uczszczajcych, kadrze, pomocy materialnej dla uczniów, inwestycjach i pracach remontowych 

wykonanych w szkoach a take informacje nt. sprawdzianów, egzaminów i ich wyników.



Rada Gminy jednomylnie przyja w/w informacj.

/ informacja w zaczeniu do protokou/

Ad.19.

Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów przedstawi informacj o wynikach przeprowadzonej 

analizy owiadcze majtkowych radnych, poinformowa, e wszystkie owiadczenia zostay zoone w 

terminie, natomiast Naczelnik Urzdu Skarbowego stwierdzi nieprawidowoci w dwóch 

owiadczeniach radnych, w zwizku z powyszym zainteresowani radni zostali wezwani do zoenia 

wyjanie.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie przyja informacj w tej sprawie.

/Informacja w zaczeniu do protokou./

Ad.20

Wójt Gminy Ciechanów przedstawi informacj o wynikach przeprowadzonej analizy owiadcze 

majtkowych  pracowników Urzdu Gminy Ciechanów i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych. Poinformowa, e wszystkie owiadczenia zostay zoone w terminie oraz zawarte w 

nich dane nie budz wtpliwoci.

Rada Gminy Ciechanów jednomylnie przyja informacj w tej sprawie.

/Informacja w zaczeniu do protokou./

Ad.21. 



Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Pan Wójt powiedzia, e dziaka na której ma powsta wietlica w Rykaczewie, zostaa zakupiona jako 

zabudowana, ponadto w KW nie byo zapisu o odrbnym przedmiocie wasnoci tj. e budynek stanowi 

wasno Spódzielni Mleczarskiej, ponadto przed podpisaniem aktu notarialnego notariusz bada ksig 

wieczyst i równie nie wskaza innych wacicieli, ni ten od którego gmina kupia omawian dziak,w 

przeciwnym wypadku akt notarialny nie by by wykonany.

Odnonie remontów dróg powiatowych, w cigu ostatnich lat, na kad Sesj Rady Gminy zapraszani s 

kierownicy PZD, aby móc wysucha opinii sotysów nt. tych dróg, niestety nie s podejmowane 

zaproszenia. W zwizku z tym wszystkie wnioski s przekazywane na pimie.

Jeli chodzi o rów w Goryszach to faktycznie nie wiadomo w jakim celu zosta on wykonany, 

prawdopodobnie zosta zaprojektowany projekcie budowlanym, na podstawie którego zosta 

wykonany.

Odnonie drogi w Rzeczkach, naprawa tej drogi wizaa si z duymi nakadami finansowymi, a ze 

wzgldu na przejciowe problemy finansowe gminy wstrzymane byy powaniejsze remonty, 

wykonywane byy najpotrzebniejsze i o niszych nakadach finansowych. 

Odnonie drogi w Ujazdowie od str. Pockiej, ten odcinek powinien by przejty przez Cedrob, jednak 

mieszkacy nie wyrazili na to zgody. Nie zmienia to faktu, e droga ma pozosta w takim stanie, 

dlatego te zostanie zgoszona uwaga do kierownictwa Cedrobu aby doprowadzi nawierzchni do 

stanu umoliwiajcego korzystanie z tej drogi.



Kalman Klemens – mieszkaniec wsi Pchcin, poinformowa, e od 2005 roku prowadzi dziaania 

zmierzajce do poprawy bezpieczestwa w ruchu drogowym na drodze nr 60w m. Pchcin. Zdaniem 

GDDKiA wszystkie postulaty odnonie bezpieczestwa, s w peni zaspokojone. Ze sprawdzonych 

róde posiada Pan Kalman wiedz o spotkaniu Pana Wójta z Kierownikiem GDDKiA, podczas 

którego pady zapewnienia o budowie chodnika w m. Pchcin, doda, e na tym odcinku przez brak 

chodnika dochodzi do nieszczliwych wypadków.

Nastpnie w 2010 r. podczas Sesji Rady Gminy Pan Kalman zapyta si jakie s plany odnonie budowy 

chodnika? Do dnia dzisiejszego chodnik nie zosta wykonany. Pan Kalman poinformowa, e dziki 

jego inicjatywy, zostao wykonane przejcie dla pieszych, jednak jedno przejcie to zdecydowanie za 

mao, ponadto przejcie jak i skrzyowanie s niewaciwie oznakowane a na ul. Przemysowej nie ma 

znaku inf. o ograniczeniu prdkoci a przecie jest to teren zabudowany. Poruszy przy okazji problem 

przystanków, które swoim wygldem odstraszaj, a powinny by wizytówk gminy. 

Pan Wójt odpowiedzia, e temat bezpieczestwa mieszkaców a tych mieszkajcych przy drodze nr 60, 

trwa od 2006 r. Wtedy nie byo wypadków miertelnych, wic odpowiadano, i nie ma potrzeby 

budowania chodnika, by tylko zrobiony w Gumowie i tylko na krótkim odcinku. Po licznych 

zgoszeniach nt. Budowy chodnika w Pchcinie pada propozycja wspólnej inwestycji, midzy Gmin a 

GDDiK, z tym, e obowizek przejcia gruntów spadby na Gmin, co byo nie do przyjcia. 

Jeli chodzi o wygld przystanków, to faktycznie s wizytówk Gminy, jednak materia, z jakiego s 

wykonane, nie pozwala na zachowanie przystanku, poniewa po krótkim czasie s niszczone przez 

wandali. Niestety, obowizek naprawy przystanków spad na Gmin, czyli doszy kolejne wydatki. 

Najlepsze i najtrwalsze przystanki s z blachy trapezowej, jednak nie wszdzie mog by takie 

przystanki.



Sotys Makowski zwróci si o wycicie drzew przy drodze w Wólce Rydzewskiej.

Ad. 22. Zamknicie obrad.

Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów podzikowa wszystkim za przybycie i

zamkn obrady XXI Sesji Rady Gminy Ciechanów.

 

 

Protokoowaa Przewodniczcy Rady Gminy

Magorzata Sochacka Eugeniusz Olszewski


